
Referat fra styremøte 14. Februar 2022 kl. 19 

 

Hvor: Teams 

Tilstede: Tom Bremnes, Charlotte Bjørno, Lilli Bergsjøbrenden, Gry Jeanette Jørgensen, Pia 

Petterson, Lene Berntsen og Christel Cyvin 

 

1) Årsmøtet: Papirene er klare til utsending, de blir sendt ut pr. e-post til medlemmene i 

morgen. Noen medlemmer (15-16 stk. ) har ingen mailadresse og disse vil få papirene 

tilsendt pr. fysisk post. 

Ellers er vi i rute til årsmøtet. 

2) Hallen: O.B. Wiik har nå montert porten, den er klar til bruk men skal finjusteres noe i 

morgen. 

3) Romeriksstevnet: Nannestad hundeklubb er hovedarrangør og har laget en Facebookside 

til arrangementet. Klubbene har hver sin dag, vi har lørdagen. Vi begynner å få bra med 

mannskap men trenger noen flere. 

4) Høststevnet: Vi trenger fortsatt et sted å være og har et par konkrete steder vi skal 

undersøke. Stevnet blir meldt inn straks det er på plass. Premier til stevnet er i orden. 

5) Økonomi, stabilt bra. 

6) Post inn/ut: Forespørsel pr. mail fra Leontins hund (Pål Leontin) om vi kan henge opp 

reklamebanneret hans i den nye hallen (det hang tidligere i den gamle) og hva dette 

eventuelt vil koste. Vi er positive til dette men usikre på pris, vi undersøker.  

 

Neste møte er årsmøtet 28.02 kl. 18 

Neste ordinære styremøte blir mandag 07.03. kl. 19. 

 

Ref. Christel Cyvin 


